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Burgemeester en wethouders van Doetinchem,  

Gemeenteraad van Doetinchem 

Postbus 9020,  

7000 HA Doetinchem 

 
 
 
Doetinchem, 12 september 2023 
 
 
Onderwerp : Camera toezicht gewenst in Doetinchem 
Contact : doetinchem@khn.nl 
 
 
Geacht College van B&W, geachte gemeenteraad, 
 
Het afdelingsbestuur van Koninklijke Horeca Nederland Doetinchem schrijft u mede namens de 
winkeliers deze brief om haar steun en het verzoek tot installatie van camera toezicht in de 
openbare ruimte in de complete binnenstad van Doetinchem kenbaar te maken. Het doel van 
deze brief is om de voordelen van camera toezicht te benadrukken en te pleiten voor een veiliger 
Doetinchem.  
 

• Camera toezicht helpt bij het opsporen en voorkomen van criminaliteit 

• Camera toezicht kan bijdragen aan het verminderen van criminaliteit 

• Camera toezicht kan helpen bij het voorkomen van vandalisme 

• Camera toezicht vergroot de kans om daders te identificeren 

• Camera toezicht bevordert een snellere reactie van hulpdiensten 

• Camera toezicht draagt bij aan een veiligere omgeving voor iedereen   

• Camera toezicht kan potentiële overtreders afschrikken en een preventief effect hebben 

• Camera toezicht kan in lijn zijn met de geldende privacywetten- en regelgeving 
 
Zoals u ongetwijfeld weet maakt de politie na een incident regelmatig gebruik van de beelden 
van inwoners en ondernemers in de stad. Veiliger voor deze groepen is het als eventuele 
vervolging middels meer publiekelijk camera toezicht in de openbare ruimte kan gebeuren. Dit 
om eventuele bedreigingen te voorkomen aan het adres van de aanbieders van de beelden. Van 
de politie begrepen wij dat camera toezicht ook kan helpen bij het verminderen van de werklast 
van de politie. Met een tekort aan agenten nog eens een belangrijk argument om over te gaan 
op camera bewaking.  
 
We beseffen ons dat hier zorgvuldige besluitvorming over plaats moet vinden maar een veiligere 
een leefbare omgeving is belangrijk voor iedereen. Camera toezicht kan ons helpen om dit beter 
te garanderen uiteraard met waarborging van de privacy van onze medewerkers, bewoners 
en gasten. We doen dus een oproep aan onze gemeentebestuurders om hier z.s.m. werk van te 
maken!  



 

Camera toezicht in Doetinchem 
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Uiteraard kunt u contact met ons op te nemen mochten er vragen zijn. We kijken uit naar uw 
(re)actie! 
 
 
Met vriendelijke groet namens KHN Doetinchem, 
 
De heer G.J. Spit 
De heer R. Welling 
De heer P. van der Beek 
De heer K. Hensen 
De heer T. Wonnink 
 
Namens de retail, mevrouw G. Hunter 
 
 
 
Voor overleg:  
 
De heer J.W. van der Straaten, regiomanager KHN (jw.vanderstraaten@khn.nl 06 53392927) 
 
Bestuur Afdeling Koninklijke Horeca Nederland Doetinchem 
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